
Verslag online Jeugdraad 2 maart 2021: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Jens (ondervoorzitter), Cedric, Willem, Robrecht (Chiro Erps-

Kwerps), Gilles, Berre (Scouts Kortenberg), Marjon (Jeugd Rode Kruis), Shayan (Den Uyl), 

Tom, Erik (JoJo, onafhankelijke), Fatou, Aline (Chiro Flurk Everberg), Basil, Kauan, Mats, 

Steffi, Barbara (JH Den Aap), Ronaldo (onafhankelijke) Mit (jeugdconsulente) 

 

Verontschuldigd: Imke, Karlijn (scouts), Kasper (Den Uyl), Neree (’t Excuus), Marie (Chiro 

Flurk), Noor en Bram (Chiro EK), Laura (Den Aap), Ann (schepen jeugd) 

 

 Goedkeuring verslag jeugdraad 8 februari 2021 

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 Wanneer wordt de keuken geïnstalleerd? Stand van zaken? 

 

o Chiro Everberg:  

 Gordijnen in de keuken zijn kapot. 

 

o Scouts Kortenberg:  

 / 

 

o JH Den Aap:  

 Blacklight stuk gemaakt door gemeente: hoe en wanneer 

wordt dit vergoed?  

 Schuifraam nog altijd kapot: stand van zaken aub?  

 

o JH ’t Excuus:  

 / 

 

o JH Den Uyl:  

 / 

 

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o  
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Chiro Everberg 

o Winterrestaurant: groot succes 

 

Scouts Kortenberg 

o Pastaverkoop JIN 
 

JH Den Aap 

o  

 

JH Den Uyl  

o  

 

’t Excuus 

o  
 

JoJo 

o Activiteit afgezegd 

 
Speelplein 

 

 

Jeugd Rode Kruis 

o  

 

 Corona update 

 

Chiro en scouts geven vanaf zondag 7/03 opnieuw werking. 

 

 Blokpakket - goodiebag 

 

Nu zaterdag 6 maart is de extra dag waarop studenten hun aangevraagde goodiebag 

kunnen ophalen. Iedereen werd hiervoor gemaild. Den Aap leidt dit in goede banen.  

  

 Blokspot in mei/juni 

 

GC Colomba zal in mei en juni geen optie zijn omwille van het vaccinatiecentrum. 

Ook andere zalen zoals Berkenhof en de Zolder zijn heel moeilijk om zo lang 

bezettingsvrij te houden. De Zolder mag overdag niet gebruikt worden (uitsluitend 

door de school) 

 

Mit is dus op zoek naar andere locaties:  

 

o Eventueel OC Atrium? Of OC Oud Gemeentehuis? Zal nog bevraagd worden. 



o Kerken? Daar is al overleg geweest, maar kerken hebben blijkbaar eerst andere 

grotere zorgen zoals verwarmings- en elektriciteitskosten die eerst aangepakt 

moeten worden.  

o Eventueel de eigen scouts- en chirolokalen openstellen? Moeten we wel echt 

goed doorspreken, want dat wil zeggen dat er goede communicatie onderling 

moet zijn omdat er dan dagelijks iemand aanwezig moet zijn om te openen te 

sluiten.  

 Voordelen: ook studeren na 20 u. + in de weekends 

 Bij openstellen van de jeugdlokalen kan er gekeken worden naar een 

financiële vergoeding.  

-> Bespreek het eens met jullie achterban. Wordt vervolgd op de 

volgende jeugdraad.  

 

 Varia 

  

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad 

 De eerstvolgende is pas op 17/03. In februari is er geen 

Kindergemeenteraad geweest. 

o Jaks: infoblad@kortenberg.be &  mit.vangompel@kortenberg.be voor 20/03 

binnen brengen voor de maand mei. 

o Volgende JR: dinsdag 6 april 

o Hoe was de speelpleinwerking in de lokalen van Chiro Flurk?  

 Alles vlot gelopen. Niets van de buren gehoord. Kuisen door de Chiro 

EK kon misschien net iets beter.  

o Jeugdraad Tervuren doet binnenkort een infosessie over verder studeren. 

Misschien kunnen we dit in Kortenberg ook doen? Nu wat kort dag, maar naar 

volgend jaar misschien? Terug oppikken op een volgende jeugdraad (nu te weinig tijd 

omwille van focusgroep)  

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 

 Jeugdraad als focusgroep kindvriendelijkheid  

 

De jeugdraad wordt als focusgroep bevraagd over bepaalde thema’s in het kader van 

het project ‘Kindvriendelijke gemeente’.  

 

Jolijn vanuit Bataljong legt het doel van de samenkomst uit en kadert het project 

‘kindvriendelijke gemeente’. We organiseren een aantal focusgroepen om bepaalde 

thema’s dieper door te praten. Van daaruit zal de gemeente prioriteiten bepalen in het 

uitzetten van een kindvriendelijk beleid.  

 

Verslaggeving van het gesprek gebeurt door Hanne (participatie-ambtenaar). 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 6 april 
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